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بازیگر فیلم سینمایی »ملاقات خصوصی« 
با بیان اینکه دوست دارم که نقش های متفاوت 
را تجربه و تمرین کنم، گفت: ریسکِ پذیرش 
نقش جدی یک دیوانگی ســت کــه همواره با 
من است و به من اجازه می دهد که نقش های 

متفاوت و بسیار جدی تر را هم انجام بدهم.
سیاوش چراغی پور در گفت وگو با ایرنا و در 
توضیح این موضوع که پس از ســابقه طولانی 

حضور در نقش های کمدی بازی در نقش های 
جدی را چگونه ارزیابی کرده و پذیرفته است، 
گفت: خداوند این نعمت را به من داده است که 
بتوانم در هر دو حوزه کمدی و جدی کار کنم؛ 
این موضوعی خوشایند و وسوسه برانگیز برای 

من است که بتوانم در دو حوزه کار کنم.
وی افزود: این که هــم در کمدی کار کنم 
و مردم را شــاد کنم و هم در نقش های جدی 

تأملی را موجب شوم. این دو فضا حس و حال 
متفاوتی را می طلبند و اعتقادم بر این است که 
بایــد در هر کدام حس و حال آن را به شــیوه 

خودش درک کنی.
بازیگر فیلم سینمایی ما همه باهم هستیم 
)کمال تبریزی ۱۳۹۷( در پاســخ به دشواری 
ایفــای نقش در آثار کمدی، گفت: کمدی ژانر 
سختی است چرا که لبه پرتگاه است که وقتی 
از روی آن رد شــوی اگر لغزشی داشته باشی، 
ممکن اســت خروجی اش کاری بی مزه باشد و 

اتفاق نیفتد.
اتفاق در کمدی باید در آن و لحظه بیفتد 

و اگر نیفتد این کار دیگر کمدی نیست
وی تأکید کرد: البته این کمدی ای اســت 
که من می پسندم وگرنه کمدی انواع متفاوتی 
دارد؛ اگرچه منکر کارهای سخت و نمایش های 

جدی نیستم.
بازیگر فیلم های سینمایی بیرو )مرتضی علی 
عباس میرزایــی ۱۴۰۰( و ملاقات خصوصی 
)امید شــمس ۱۴۰۰( با اشاره به دلیل حضور 
در کارهای جدی، افزود: ریسکِ پذیرش نقش 
جدی یک دیوانگی ست که همواره با من است 
و به من اجازه می دهد که نقش های متفاوت و 

بسیار جدی تر را هم انجام بدهم؛ وقتی فیلم نامه 
به دستم برسد اگر آن را دوست داشته باشم به 
این موضوع فکر می کنم که آیا کار مشابه با آن 

انجام داده ام یا خیر؟
وی افزود: دوست دارم به  اندازه تمام  کارهای 
زندگــی ام نقش های متفاوت بــازی کنم. این 
موضوع سخت و زمان بر و وقت گیر است و من 
برای این موضوع هزینه بسیاری می پردازم چه 

به لحاظ زمانی و چه از دیگر لحاظ ها.
دوست دارم که نقش های متفاوت را 

تجربه و تمرین کنم
چراغی پــور در توضیح علت حضور در فیلم 
سینمایی ملاقات خصوصی و تجربه حضور در 
این اثر، گفت: وقتی آقای امید شمس فیلم نامه 
را بــرای من فرســتادند، به حــدی مجذوب 
فیلم نامه شدم که حد و حسابی نداشت و زمانی 
که نقش را دریافتم این شــیفتگی ایفای نقش 
در من بیشتر شد چون نقش بسیار متفاوتی در 

کارنامه کاری من محسوب می شود.
وی تأکید کرد: تمام تلاشــم را کردم که از 
پس این نقش بربیایم و تمام رنجی که به عنوان 
یک بازیگر در تقابل و همکاری و هماهنگی با 
بازیگران مقابل و کارگــردان بر عهده ام بود را 

به جان خریدم. بازیگر فیلم سینمایی لانتوری 
)رضا درمیشــیان ۱۳۹۴( اظهار داشت: تمام 
تلاشم را کردم که بتوانم در بهترین حالت باشم 
و بهتریــن نقش خودم را در این مجموعه ارائه 
دهم و آرزوی خودم این اســت که این آرزویم 
برآورده شده باشد اما این که تا چه اندازه موفق 
بوده ام را به عهده مخاطبان و تماشــاگران این 
فیلم می گذارم. چراغی پور در ادامه و در توضیح 
کارهایی که در دســت انجام دارد خاطرنشان 
کرد: در حال حاضر مشــغول بازی در سریال 
جیران به کارگردانی حســن فتحی هستم که 
به تازگی پخش آن شــروع شــده و امیدوارم 
مردم ببینند و لذت ببرند. وی ادامه داد: سریال 
دیگری هم به نام خوش نــام برای ماه رمضان 
دارم که کارگردان آن علیرضا نجف زاده است 
و کاری طنز و جذاب اســت که در کنار تیمی 
از بازیگران کمدی تولیدشده است. در جیران 
نقشــی عجیب وغریــب و متفــاوت دارم و در 

خوش نام نقشی کمدی.
ایــن بازیگر در توضیــح کارهایی که هنوز 
تصمیمی برای حضور در آن ها نگرفته اســت، 
گفت: دو فیلم کوتاه هم پیشنهادشده است که 

در حال مطالعه آن ها هستم.

سیاوشچراغیپور:

ریسکِپذیرشنقشجدییکدیوانگیستکهمندارم

جواد انصافی در مراسم رونمایی از مستند »شادی بان« 
و پاسداشــت شبکه مســتند از فعالیت هنری اش با بیان 
اینکه که در ۱۲ ســال گذشــته هیچ کاری که شاد نباشد 
را نپذیرفته اســت،گفت: تمام تلاش من در این ســال ها 
این بوده اســت که همه شاد باشند و شادی را به دل همه 
ایرانیــان بیاورم. به گزارش ایســنا به نقل از روابط عمومی 
شبکه مستند ســیما، آیین پاسداشت جواد انصافی بازیگر 
تئاتر، تلویزیون و سینما و رونمایی از مستند »شادی بان« 
تولید جدید شبکه مســتند به کارگردانی و تهیه کنندگی 
ابوالفضل توکلی با حضور جمعی از هنرمندان سینما و تئاتر 

در فرهنگسرای ارسباران برگزار شد.
رضا بفشــه خواه، آتــش تقی پور، جواد انصافــی و ... از 
چهره های حاضر در این مراســم بودند.   ابوالفضل توکلی 
ـ کارگردان مســتند »شــادی بان« ـ با اشــاره به ساخت 
فیلم درباره جواد انصافی گفت: شــخصا به هنرهای سنتی 
نمایشــی علاقه زیادی دارم و هم نســلان من با بسیاری از 
کارهایی که آقای جواد انصافی در تلویزیون انجام می دادند، 
خاطرات بســیاری دارند.  وی با اشاره به نقش آفرینی جواد 
انصافی در بســیاری از نمایش های سنتی ایرانی از گذشته 
تا به امروز گفت: وقتی که یاد اســتاد انصافی افتادم با خود 
گفتم که چه قدر خوب می شود مستندی از ایشان بسازم. 
ســال ۱۳۹۹ بود که برای اولین بار با ایشان صحبت و این 
موضــوع را مطرح کردم. همان مهربانــی که در کارهایش 
به چشــم می خورد در کلام و سخنش نیز وجود داشت. او 
پذیرفت اما گفت بهتر است صبر کنیم تا سالن ها باز شود و 
بتوانیم بخشی از مستند را در سالن های تئاتر ضبط کنیم.   
این مستندساز گفت: برهمین اساس، مدتی صبر کردیم تا 
زمانی که به دلیل افت همه گیری ویروس کرونا سالن های 

تئاتر فعالیت خود را از سر گرفتند و بلافاصله تولید مستند 
»شــادی بان« را آغاز کردیم.  توکلی درباره نامگذاری این 
مســتند هم گفت: در همان روزهای ابتدایی که نخستین 
مصاحبه هــا را از آقای انصافی می گرفتم، ناخودآگاه اســم 
»شــادی بان« به ذهنم رســید، چرا که ایشان فردی است 
که نمایش های ســنتی آیینی را آموخته و در دانشــگاه به 
نســل های بعدی انتقال داده است. خیلی مهم است که او 
این آموخته ها را به صورت کتــاب درآورده و کتاب هایش 
تبدیل به مرجعی مهم برای آموزش در دانشگاه های کشور 
شده است. به همین دلیل نام فیلم را »شادی بان« گذاشتم 
چرا که او از شادی های ما محافظت می کند.  این مستندساز 
با گله از وضعیت ســخت اهالی تئاتر گفت: متاســفانه در 
تئاتر، فقر مادی داریم اما اساتیدی نظیر آقایان بنفشه خواه، 
آتش تقی پور، انصافی و ... واقعا با جان و دل برای این هنر 
نمایشی زحمت می کشند. فکر می کنم میزانسن پایان فیلم 
به خوبی گویای این اســت که تئاتر ما نیاز به حمایت های 
بیشــتری دارد.   آتش تقی پور، بازیگر تلویزیون و تئاتر نیز 
در ســخنانی گفت: جواد انصافی شخصیت بسیار مهربانی 
دارد. او نــه تنها برای اطرافیانش دلســوزی می کند، حتی 
نســبت به کسانی که برای اولین بار آنها را می بیند مهربان 
اســت و آنان را راهنمایی می کند. او به فکر همه هست و 
این رفتارش برایم بسیار ارزشمند است. جواد انصافی علاوه 
بر اینکه هنرمندی توانمند است، در درون نیز انسانی والا و 
دلسوز است که برای همه خیر و خوبی می خواهد، در حالی 
که شاید افراد دیگر فقط به فکر خودشان باشند.  این بازیگر 
تلویزیون و تئاتر بیــان کرد: آقای انصافی بچه هایی تربیت 
کرده است که همه شــان هنرمند هستند و در رشته های 
مختلف نوازندگی، بازیگری و ... فعالیت دارند. گاهی اوقات 

احساس می کنم که عمر جواد انصافی طولانی است و هیچ 
وقت از ما دور نخواهد شــد چرا کــه فرزندان او چراغ این 
کار را روشــن نگه می دارند و پرانرژی این مســیر را ادامه 
می دهند.  تقی پور در بخش دیگری از ســخنان خود گفت: 
جواد انصافی هنرمندی اســت که همیشه به فکر مردمش 
اســت و دوســت دارد آنها را بخنداند. البته این خنده به 
تنهایی نیست بلکه در نمایش نامه هایش زبان بسیار گویایی 
نســبت به مســائل دارد، انتقاد می کند و نکاتی را مطرح 
می کند که شاید خیلی از هنرمندان قدرت مطرح کردنش 
را نداشــته باشــند. دقت داشته باشــید که طنز هم نوش 
اســت و هم نیش و اگر یکی از آنها را حذف کنیم کارکرد 

خود را از دســت می دهد.  جواد انصافی هم در ســخنانی 
گفت: خوشــحالم که در جمع صمیمــی هنرمندان بزرگ 
کشــور هستم و خوشحالم که آقای توکلی مستندی از من 
ساختند. او برای این کار زحمات زیادی کشید.  وی افزود: 
تمام تلاش من در این ســال ها این بوده است که همه شاد 
باشند و شادی را به دل همه ایرانیان بیاورم. باید بگویم که 
در ۱۲ سال گذشته هیچ کاری که شاد نباشد را نپذیرفتم. 
در بخش پایانی این مراسم، با حضور رضا بنفشه خواه، آتش 
تقی پــور و ابوالفضل توکلی از یک عمر فعالیت هنری جواد 
انصافی قدردانی و تندیس شــبکه مستند به این هنرمند 

اهدا شد.

تجلیلازیکعمرلبخندجوادانصافی

کاری که شاد نباشد را نپذیرفتم
آغازاجراهایجدیددرتماشاخانهایرانشهر

کارگردانی  به  »توفان«  نمایش های 
مصطفــی کوشــکی، »ژپتــو« به 
کارگردانی اوشــان محمــودی در 
سالن دکتر ناظرزاده کرمانی و »ارور 
۴۰۴« به کارگردانی عباس جمالی 
و »بچــه« بــه کارگردانی افســانه 
ماهیان در ســالن استاد سمندریان 
تماشــاخانه ایرانشهر اجراهای خود 
را آغــاز کردند. به گــزارش روابط 
عمومی و امور بین الملل تماشاخانه 

ایرانشهر، با پایان یافتن چهلمین جشــنواره تئاتر فجر تماشاخانه ایرانشهر با 
چهــار نمایش اجراهای عمومی خود را در بازه زمانی اســفندماه آغاز کرد. بر 
اســاس این گزارش نمایش »ژپتو« به کارگردانی اوشان محمودی و »توفان« 
به کارگردانی مصطفی کوشــکی به ترتیب در ساعت های ۱8:۱5 و ۲۰:۱5 در 
ســالن دکتر ناظرزاده کرمانی آغاز شدند. همچنین در سالن استاد سمندریان 
نیز نمایش های »ارور ۴۰۴« به کارگردانی عباس جمالی و »بچه« به کارگردانی 
افسانه ماهیان به ترتیب در ساعت های ۱8 و ۲۰:۴5 میزبان مخاطبان خواهد 
بود. مخاطبان گرامی می توانند با مراجعه به ســایت تیوال و صفحه تماشاخانه 

ایرانشهر نسبت به خرید و تهیه بلیت اقدام نمایند.

دوانتظارازیکدیدار
با گذشــت ۱۰ روز از دیدار ریاســت محترم جمهــور از موزه هنرهای معاصر 
تهران، هنوز متن ســخنان هنرمندانی که در این نشست سخن گفتند منتشر 
نشده است! حسین هاشم پور، روزنامه نگار هنری با اعلام مطلب فوق می گوید: 
» دیدار رئیس جمهور از موزه هنرهای معاصر تهران و نشســت با هنرمندان 
تجســمی، قابل توجه و غیر منتظره بود. اما درباره این اتفاق مهم از دو نکته 
اساسی غفلت شده است. اول اینکه: چرا گفته های هنرمندان خطاب به رئیس 
جمهور بازتاب رسانه ای نداشته و متن مطالبات هنرمندان منتشر نشده است؟ 
برای جامعه هنری مهم اســت بدانند آیا هنرمندان منتخب شده برای حضور 
در این مراسم ، برآیندی درست از دغدغه های جامعه هنری را به آقای رئیسی 
بازتاب داده اند؟ به نظر من عدم انتشــار ســخنان هنرمندان در این نشست، 
نوعــی کم اهمیت جلوه دادن مطالبات و دیدگاه های جامعه هنری اســت که 
البتــه در تضاد با اصل دیدار رئیس جمهور اســت. رئیس جمهور رئیســی به 
جای ســلبریتی ها به دیدار جمعی از هنرمندان تجســمی رفتند که معمولا 
ســهم کمتری در دیده شــدن دارند و وزارت ارشــاد با فراهم آوردن چنین 
فرصتی، پیامی با سویه عدالت فرهنگی داد که می گوید برای تحقق آن خواهد 
کوشید، اما عدم انعکاس گفته های هنرمندان حتمن بد سلیقگی و رفتاری غیر 
حرفه ای ست.« او در عین حال خاطر نشان کرد: » نکته دوم هم بسیار کلیدی 
است. واقعا بسیار بسیار مهم است که در چنین دیدارهایی طیف های متنوعی 
از هنرمندان حاضر باشــند و قطعن حائز اهمیت است رئیس جمهور صداهای 
مختلف در جامعه هنری را بشــنود که جمع دعوت شــده در مراسم مزبور از 
چنین مولفه ای به دور بود.« او تاکید کرد:« عدم حضور نمایندگان انجمن های 
تجسمی در این دیدار بســیار پرسش برانگیز است و جالب اینکه هیچ یک از 
این انجمن ها هم نسبت به عدم حضورشان اعتراضی اعلان نکردند!« هاشم پور 
با اشــاره به این نکته که دو دهه بود هیچ رئیس جمهوری پا به موزه هنرهای 
معاصر تهران نگذاشــته بود، یادآوری کرد: »رئیــس جمهور خاتمی در طول 
هشت سال، دو بار از موزه هنرهای معاصر تهران دیدن کرد، گویا نمایشگاه های 
باغ ایرانی و هنر انقلاب؛ اما خاتمی حدود ۱۰ ســال وزیر ارشاد بوده و به طبع 

حضورش در موزه، امر غیر منتظره ای نبود.« 
این روزنامه نگار هنری ابراز تأسف کرد:« متاسفانه آقایان محمود احمدی نژاد و 
بعدتر حسن روحانی هرگز از موزه هنرهای معاصر دیدن نکردند و حتی بیش 
از یک دهه اســت که کم توجهی دولت ها به فرهنگ و هنر چنان فاحش شده 
کــه جامعه هنری آن را به نادیده انگاشــتن و حتی توهین تعبیر می کند. در 
چنین فضایی دیدار رئیس جمهور رئیسی با هنرمندان تجسمی می تواند یک 
پیام امید بخش ارزیابی شود، به شرط آنکه ظرایف پیرامونی آن نیز به درستی 
اجرا شــود.« سردبیر ایران آرت تصریح کرد:« حضور رئیس جمهور رئیسی در 
مــوزه هنرهای معاصر تهران این پیــام بینامتنی خوش بینانه را دارد که وزیر 
محترم ارشاد توانسته اهمیت استراتژیک هنر را به خوبی در دولت تبیین کند؛ 
نخستین انتظار از این توفیق مفروض، ساماندهی بودجه اسفبار فرهنگ و هنر 
اســت که به گفته خود آقای وزیر در ســال ۱۴۰۱ نسبت به گذشته رشدی 
ندارد و چشــم امید او به اختصاص دو درصد از بودجه دســتگاههای اجرایی 

برای فعالیت های هنری ست.
حــالا دیگر آقای اســماعیلی به خوبــی می داند وضعیت معیشــتی اکثریت 
هنرمندان نا به سامان است و بیکاری همراه با گرانی روز افزون همه را همسایه 
خط فقر قرار داده اســت. ۲8 آذر زیر تیتر »ابراهیم ، اسماعیل، هنر ذبح نشود 
« دغدغه های جدی سفره هنرمندان را فهرست کرده ام که در رسانه ها منتشر 

شده است.«
حسین هاشم پور در پایان گفت :« انتظار دوم که حتمن بلند پروازانه و چه بسا 
برای شرایط کنونی کشور تخیلی ست، این است که رئیس جمهور در جریان 
اهمیت اســتراتژیک گنجینه موزه هنرهای معاصر تهران قرار گرفته باشــد و 
با توجه به اقبال جهانی، و بازتاب رســانه ای بین المللی که خواهد داشــت ، 
بودجه ای فراهم شــود تا پس از ۴۴ سال، دستکم با خرید یک اثر خارجی در 
خور توجه برای گنجینه موزه، بار دیگر اهمیت این موزه به صدر اخبار هنری 
دنیا بدل شــود! اما واقعن برآورده شدن انتظار اول نسبت به توقع دوم اولویت 

واضح تری دارد.«

خبر

نگاه

فیلم سینمایی »عنکبوت« به کارگردانی ابراهیم ایرج زاد به بخش 
مسابقه سینمای آسیا ی سیزدهمین دوره جشنواره بین المللی بنگلور 
هند راه یافت.  به گزارش ایســنا به نقل از روابط عمومی پروژه، فیلم 
سینمایی »عنکبوت« به کارگردانی ابراهیم ایرج زاد، نویسندگی اکتای 
براهنی، تهیه کنندگی جواد نوروزبیگی و سرمایه گذاری محمدصادق 
رنج کشان در چهارمین حضور جهانی خود در فستیوال های خارجی به 
بخش مسابقه سینمای آسیا ی سیزدهمین دوره جشنواره بین المللی 
بنگلور هند به نمایش و رقابت گذاشــته می شــود.  سیزدهمین دوره 

جشــنواره بین المللی بنگلور ۳ تا ۱۰ مارس )با ۱۲ تا ۱۹ اســفندماه( در کشــور هند برگزار می شود. »عنکبوت« 
پیش از این در بخش پنجره ای به ســینمای آســیای جشنواره بوسان، شانزدهمین جشــنواره فیلم های آسیایی 
اوســاکا ژاپن و هفتمین دوره جشــنواره فیلم های ایرانی زوریخ حضور داشته است.  کمپانی دریم لب به مدیریت 
نسرین میرشب پخش جهانی فیلم را برعهده دارد. همچنین پخش داخلی این فیلم سینمایی که هم اکنون روی 
پرده ســینماهای کشور است، برعهده شرکت نمایش گستران اســت.  محسن تنابنده، ساره بیات، شیرین یزدان 
بخش، ماهور الوند، گلنوش قهرمانی، علی باقری، مهدی حسینی نیا، جواد یحیوی، آتیه جاوید، مهدخت مولایی، 
ســحر عبدالهی، حمیدرضا هدایتی راد، نیوشــا علیپور، یوسف خسروی و با حضور فرید سجادی حسینی از جمله 
بازیگران »عنکبوت« هســتند. عوامل این فیلم ســینمایی عبارتند از کارگردان ابراهیم ایرج زاد، تهیه کننده: جواد 
نوروزبیگی، جانشین تهیه کننده و سرمایه گذار: محمدصادق رنجکشان، نویسنده: اکتای براهنی، مدیر فیلمبرداری: 
محمود کلاری، تدوین: ســهراب خســروی، موســیقی: حامد ثابت، طراحی و ترکیب صدا: علیرضا علویان، طراح 
چهره پردازی: مجید اســکندری، طراح صحنه: آیدین ظریف، طراح لباس: نازنین خزاعی، مدیر صدابرداری: طاهر 
پیشوایی، مجری طرح: امیرحسین نوروزبیگی، مدیر تولید: شهاب علی بخشی، جلوه های ویژه رایانه ای: سینا قویدل، 
جلوه های ویژه میدانی: آرش آقابیک، اصلاح رنگ: کامران ســحرخیز، لابراتوار: اســتودیو روشــنا، مدیر تدارکات: 
حسین میرزامحمدی، دســتیار اول کارگردان: محمدرضا کشمیری، برنامه ریز: سیدجواد حسینی، منشی صحنه: 
مرجان تاجیک، فیلم پشت صحنه: باران جعفری، عکاس: حبیب مجیدی و مشاور رسانه ای: نغمه دانش آشتیانی.

فاتک موسوی گفت: هنر معاصر امروز به سمت پست مینیمال 
گرایش دارد و متریال گرایی، تکرار و... از جمله مواردی است که 

همگی برای بیان یک  ایده به کار می رود.
 نمایشــگاه نقاشی و حجم فاتک موســوی با عنوان »سیاه-
قرمز-سپید« در گالری شیرین برگزار شد. موسوی در گفت وگو 
با هنرآنلاین با بیان اینکه این آثار حاصل ســه سال کار است و 
به شکل یک مجموعه واحد ارائه شده  گفت: بخشی از کار هایم 
با محوریت میدان آزادی شکل گرفته و نمونه هایی از برج آزادی 

را به شــکل انتزاعی با استفاده از متریال سنگ و چوب ساخته ام. همچنین در یک اثر چیدمانی، میدان آزادی 
را که یک عنصر واحد است تکثیر کردم و شصت میدان آزادی کوچک به وجود آوردم و آن ها به صورت دایره 

روی زمین چیدمان شدند. 
منظور من نه کلمه و مفهوم آزادی بلکه مشخصاً میدان آزادی و برج آزادی بود که نماد شهر تهران است.

موســوی ادامه داد: در بخش دیگری از آثار این مجموعه به شــکل های مختلف به موضوع »خطوط قرمز« 
پرداخته ام. 

در بخشــی از نمایشــگاه کلمه »خط« را با استفاده از قلم های مختلف نوشته و بعد آن را به صورت حجمی 
و به رنگ قرمز درآوردم. این کلمات به شــکل افقی کنار هم روی دیوار نصب شــده اند و خودشان تشکیل یک 
خط قرمز را می دهند. همچنین دو نقاشــی پرتره در این مجموعه وجود داشت که روی چشم آن ها خط قرمز 

را کلاژ کردم.
این هنرمند افزود: همیشــه در نمایشــگاه هایم می خواهم فضا را تسخیر کنم. در این نمایشگاه نیز از ۴ تن 
نمک برای پوشــاندن کف زمین استفاده کردم تا یک برهوت ســفید به وجود آورم که فضای فرازمینی ایجاد 

می کند.
در مجموع دید من در این نمایشــگاه یک دید پست مینیمال بوده که هنر معاصر امروز بیشتر به سمت آن 

گرایش دارد و متریال گرایی، تکرار و... از جمله مواردی است که همگی برای بیان یک  ایده به کار می رود.

تسخیرفضابامادهفیلمیبابازیمحسنتنابندهمسافرهندشد

آگهینوبتیوتحدیدحدوداختصاصیتقاضایثبتملک
حوزهثبتملکحوزهثبتیسوادکوهشمالی

املاکی که مطابق ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ســاختمان های فاقد ســند 
رســمی و آیین نامه مربوط در هیات حل اختلاف هیات منجر به صدور رای می گردد به 

شرح زیر آگهی می شود:
امــلاک متقاضیان واقع در قریه مرزیدره لفور  پــلاک 6 فرعی ۳6۹ اصلی بخش ۱۲ 
حوزه ثبت ســوادکوه شمالی به ماکیت ســارا زارع  نسبت به دودانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مســاحت ۹۲6/8۲ متر مربع خریداری بدون واسطه از آقای محمد زارع  

مالک رسمی.
لذا کســانی که نسبت به املاک فوق اعتراض دارند می توانند به استناد ماده ۱6 قانون 
ثبت از تاریخ اولین انتشار به مدت ۹۰ روز در خواست واخواهی خود را به این ادره تسلیم 
و رســید دریافت دارند اگر بین تقاضا کننده و دیگری قبل از انتشار این آگهی دعوایی در 
مراجع قضایی اقامه شده باشد معترض باید گواهی تقدیم دادخواست را به این ادره تحویل 
دهد. در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است. در صورتی که 
اعتراض در مهلت قانونی تسلیم نگردد ویا گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 
به این اداره تحویل نشود اداره ثبت اقدام به صدور سند مالکیت می نماید این آگهی در ۲ 
نوبت به فاصله ۳۰ روز منتشر خواهد شد ضمنا املاک مذکور که طبق ماده ۱۳ فوق آگهی 

گردید تحدید حدود آن به صورت هم زمان انجام می شود.  م الف 1263504
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/11/2

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/12/2

آگهینوبتیوتحدیدحدوداختصاصیتقاضایثبتملک
حوزهثبتملکحوزهثبتیسوادکوهشمالی

املاکی که مطابق ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
و آیین نامه مربوط در هیات حل اختلاف هیات منجر به صدور رای می گردد به شرح زیر 

آگهی می شود:
امــلاک متقاضیان واقع در قریه کتی لته پلاک ۲۷۹فرعی ۱85 اصلی بخش ۱5 حوزه 
ثبت ســوادکوه شمالی به نام صابر شجاعی نســبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 88/56 متر مربع خریداری بدون واسطه از آقای فردین شجاعی مالک 

رسمی.
لذا کســانی که نسبت به املاک فوق اعتراض دارند می توانند به استناد ماده ۱6 قانون 
ثبت از تاریخ اولین انتشار به مدت ۹۰ روز در خواست واخواهی خود را به این ادره تسلیم و 
رسید دریافت دارند اگر بین تقاضا کننده و دیگری قبل از انتشار این آگهی دعوایی در مراجع 
قضایی اقامه شده باشد معترض باید گواهی تقدیم دادخواست را به این ادره تحویل دهد. 
دراین صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است. درصورتی که اعتراض 
در مهلت قانونی تسلیم نگردد ویا گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل به این 
اداره تحویل نشود اداره ثبت اقدام به صدور سند مالکیت می نماید این آگهی در ۲نوبت به 
فاصله ۳۰ روز منتشر خواهد شد ضمنا املاک مذکور که طبق ماده ۱۳ فوق اگهی گردید 

تحدید حدود آن به صورت هم زمان انجام می شود.  م الف 1263533
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/11/2

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/12/2

مهدی آزاد - رئیس اداره ثبت و اسناد و املاک سوادکوه شمالی

مهدی آزاد - رئیس اداره ثبت و اسناد و املاک سوادکوه شمالی

خشــایار راد از بازیگران نقش های کمدی 
که بیشــتر او را با »قرطاس« می شناســیم، 
مدت هاست حضور کمرنگی در تلویزیون دارد. 
او که در مقطعی پای ثابت اغلب ســریال های 
رضا عطاران و ســعید آقاخانی بود، این روزها 
چندان دیده نمی شــود و البتــه می گوید به 

خواسته شخصی خودش بوده است.
بــه گــزارش ایســنا، راد معتقد اســت، 
»ســریال های تلویزیون دچار افُت کیفی شده 
اند و همین امر دلیل غیبت چندین ســاله او 
در تلویزیون اســت.« او در عین حال می گوید 
که اگر کار خوبی پیشــنهاد شود حتما قبول 

می کند.
ایــن بازیگر که به گفته خودش اخیرا برای 
بازی در یک ســریال ماه رمضانی طنز دعوت 
شــده است، سپس با این پرسش ایسنا مواجه 
شد که اساسا چه اتفاقی می افتد، بازیگری در 
یک مقطع زمانی در همه کارها دیده می شود و 

سپس تا مدت ها خبری از او نمی شود؟
راد در ایــن زمینه توضیح داد: این اتفاق به 
دو دلیل برمی گردد؛ به عنوان مثال می گویند 
اگر در فــلان کار از آقای حمید لولایی، خانم 
مریم امیرجلالی و خیلــی از هنرمندان دیگر 

اســتفاده کنید، فلان قدر هزینه می شود ولی 
اگر آقــا و خانم ایکس را بیاوریــد، فرضا 5۰ 
تومان ارزان تر می شــود، پس مســئله اقتصاد 
حاکم می شــود. یک دلیــل دیگر هم انتخاب 
گزینشی اســت. وقتی قرار است نقشی برای 
هنرمندی در نظر گرفته شــود، مثلا پیشنهاد 
می دهند که بهتر اســت فلانــی را جای فلان 
بازیگر بیاورید که این می شــود نگاه سلیقه ای 
و ما می بینیم متاســفانه این اتفاق بســیار در 

تلویزیون می افتد.
او ادامه داد: آقای حمید لولایی از دوستان 
قدیم بنده هســتند. اتفاقا اخیرا با هم صحبت 
می کردیم و او هم همین نقطه نظر را داشــت 
و می گفــت هنــوز وقتی بــرای کاری دعوت 
می شویم دســتمزدهای پنج ســال پیش را 
پیشــنهاد می دهند و متاسفانه تورم را در نظر 

نمی گیرند.
من هم طبیعتا در تمام این ســال ها برای 
بازی در تلویزیون پیشــنهاد داشتم اما خودم 
قبول نکردم. زمانی هســت هنرمندان بسیار 
کم کار می شوند و هر کاری را قبول می کنند، 
حتی اگر پنج روز هم سر کار باشند، می پذیرند 

تا فقط بیکار نمانند.

چرا دیگر با سعید آقاخانی کار 
نمی کنید؟

راد کــه در مقطعــی حضــور پررنگــی در 
سریال های طنز ســعید آقاخانی و رضا عطاران 
داشــت، درباره اینکه آیا در این ســال ها سعید 
آقاخانــی از او دعوت به همکاری کرده اســت؟ 
پاسخ منفی داد و گفت: هیچ دعوتی از من نشده 
اســت. آنطور که شنیدم ســعید آقاخانی برای 
تلویزیون مشغول کاری است که اتفاقا دوستی 
از من پرســید با شما تماس نگرفته اند که من 
گفتم خیر؛ در حالی کــه من زمانی در چهار ـ 
پنج ســریال از کارهای ایشــان حضور مستمر 
داشــتم. همچنین در سریال های آقای عطاران. 
حالا می گوییم ایشــان به سمت سینما رفته و 
در تلویزیــون حضور ندارد اما ســعید آقاخانی 
همچنان مشغول اســت اما روی چه حسابی از 

من دعوت نمی کند، خدا می داند.
بازیگــر نقــش »قرطاس« در ســریال طنز 
»زندگی به شــرط خنده« در ادامه اظهار کرد: 
این طبیعی است که منِ بازیگر دوست دارم باز 
هم در کارهای آقای آقاخانی حضور داشته باشم، 
اما اگر قرار باشــد اتفاقی بیفتد باید خودشــان 
دعوت کنند. من یک هنرمندم و دوســت دارم 

در کارهای موفق با کارگردان هایی که ثابت شده 
هستند و سالها با آنها کار کردم، همکاری کنم. 
قطعا هر کارگردانی پیشــنهاد بدهد اگر خوب 
باشــد، حتماً قبول می کنم. امــا من خودم که 
نمی توانم از خودم دعوت کنم. شــخصی مثل 
ســعید آقاخانی باید با خودش بگوید فلانی در 
چهار، پنج کار همراه من بوده، به نحو احســن 
وظایفــش را انجام داده و کارش را بلد اســت 
و مــردم هم بــه او گرایش دارند، ایشــان باید 

تشخیص بدهند که من باشم یا خیر.
قصدمان پر کردن آنتن باشد، قطعا 

مخاطب نخواهیم داشت
بازیگــر مجموعه هــای »خانه بــه دوش«، 
»متهم گریخت«، »ترش و شــیرین« و »دزد 

و پلیس« ســپس درباره اینکه چه پیشنهادی 
برای بهبود وضعیت تلویزیون به ویژه در حوزه 
کارهای کمدی دارید؟ تصریح کرد: هنرمندان 
طنز ما همان ها هستند، فیلمنامه های طنزمان 
هم همین طور؛ تقاضای تلویزیون هم اساســا 

انجام می شود. 
به اعتقاد من کســی که در رأس هرم است 
باید طنز را بشناسد و به مخاطب احترام بگذارد. 
مــردم ما مدت هاســت ســریال کمدی خوب 
ندیده اند. متاســفانه توانایی، تجربه و تخصص 
این کار نیســت و همین می شود که تلویزیون 
بــا افُت مخاطب روبه رو می شــود. اگر قصد ما 
از برنامه سازی فقط پر کردن آنتن باشد، قطعا 

مخاطب نخواهیم داشت.

خشایارراد:

سریالهایتلویزیوندچاراُفتکیفیشدهاند


